

HY-1341B-7

直驱筒式单针综合送料缝纫机

Direct drive cylinder bed, single needle compound feed sewing machine



产 品 视 频
For video plesase
scan here



技术参数 / Specification

型号 Model No.	HY-1341B-7
送料方式 Feeding system	交替压脚、送布牙和机针综合送料 Alternating presser foot, feed dog and needle feeding
最高缝速 Max sewing speed	2500 针/分钟 2500 s.p.m.
线芯直径 Shuttle diameter	Φ26mm
筒径 Diameter of cylinder	80mm
适用机针 Applied needle	DP × 17 #18-#23
最大针距 Max stitch length	9mm
最大内外压脚交替量 Max alternating presser foot	6.5mm
最大抬压脚高度 Max presser foot lifting height	16mm
自动剪线装置 Auto trimming	✓
自动倒缝装置 Auto back tacking	✓
自动供油 Auto oil system	✓
自动抬压脚 Presser foot lifting height by air	✓
DL功能 DL function	✓
操作空间 Operation space	255 × 103mm

产品概述

- 内置安全灵敏的直驱伺服马达和气动控制组件，独立式电控箱，更稳定。
- 经典的自动功能，如自动剪线、自动倒缝、自动供油、气动抬压脚功能，让日常缝纫更加轻松有效。
- 交替压脚、送布牙和机针三同步综合送料系统，防止缝料错层位移。
- 可通过快捷键瞬间调节内外压脚交替量功能，有助于缝制不同面料的厚度变化。

典型应用

适用于布袋或小件物料的缝制。

Product Description

- Integrated safe and sensitive direct drive servo motor and pneumatic controller components, more stable independent control box.
- Automatic functions like auto trimming, auto back tacking, auto oil supply and pneumatic presser foot lifting, make the daily sewing easier and more efficient.
- Powerful and effective feeding system with alternating presser foot, feed dog and needle feeding.
- It can adjust instantaneously internal and external presser foot alternating amount by shortcut button, which is helpful to sew various thickness of different fabrics.

Typical Field of Application

It's suitable for bags or small material sewing.

产品优势 / Product Advantages

剪线准确无误 / Precise thread trimmer

- 小刀剪线结构，剪线更有力稳定。
- The knife trimming structure makes the trimming more powerful and stable.



DL 功能 / DL function

- 可通过快捷键一键转换最大压脚交替量高达6.5mm。
- 车缝台阶位置时，只需按DL开关即可在瞬间切换最大内外压脚交替量，形成完美的线迹。
- Transform the maximum presser foot alternating amount 6.5mm by one-click.
- When the sewing reaches the position between up and down step, pressing the DL switch can transform instantaneously maximum internal and external presser foot alternating amount, it will form the perfect stitch effect.



气动抬压脚 / Pneumatic presser foot lifting

气动抬压脚高度最大可达16mm，放置缝料方便、快捷。
The lifting height of the presser foot can be up to 16mm, which is convenient and quick to place the sewing material.



自动供油系统 / Auto oil system

通过自动供油系统给重要零部件自动润滑，减少日常维护的次数。
Automatic lubrication of important parts through the automatic oil supply system, reducing the number of routine maintenance.

